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1. Tou of touw? Je hoort ou op het    
     eind. Het is dus touw.

2. Vrou of vrouw? Als je het woord 
     langer maakt, hoor je een w:   
     vrouwen. Het is dus vrouw.

3. Gebouen of gebouwen? Achter 
     de ou(w) staat een klinker 
    (de e), dus is het gebouwen.

4. Fout of fouwt? Achter de ou 
     staat een t, dus is het fout.

5. Inhoud of inhouwd? Er staat 
   ‘houd’ in het woord, dus is het 
    inhoud.

1. Als je de ou(w) aan het einde van het woord  
    hoort, schrijf je meestal ouw. 

2. Weet je niet of het woord eindigt op ou 
     of ouw? Maak het woord dan langer. Hoor je 
     een w? Dan schrijf je meestal ouw.

3. Als er na de ou(w) een klinker staat, schrijf  je 
    meestal ouw. Klinkers zijn: a, e, i, o, en u.

4. Staat er een -t of een -d achter de ou? 
     Dan schrijf je ou. 

5. Staat ‘houd’ in het woord? Dan schrijf je ou.

Tips!

kou
oud
zout
fout
goud

schouder
ouders
goudvis
verkouden
kabouter

touw
vrouw
mouw
trouw
gebouw

juffrouw
trouwens
tuinbouw
vrouwelijk
toeschouwer

Kijk maar eens naar deze voorbeelden

Kun jij horen of je ou of ouw moet schrijven? 
Nee, he? Woorden met ou  of ouw  moet je uit
je hoofd leren. Luister goed naar het woord 
en denk goed na hoe je het moet schrijven.

Woorden met ou(w)

touwoud

Zie je?
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